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BRM.0012.8.4.2025        Opole, 28 stycznia 2025 r. 

 

 

Protokół nr 3/2025  

z posiedzenia Komisji doraźnej 

ds. Równości i Różnorodności  

 w dniu 27 stycznia 2025 r. 

 

 

          Posiedzenie Komisji doraźnej odbyło się w sali nr 203 opolskiego Ratusza i trwało od 

godz. 1600 do godz. 1712. 

Posiedzeniu  przewodniczyła radna Anna Tabisz przewodnicząca komisji. 

W chwili stwierdzenia prawomocności posiedzenia obecnych było 5 członkiń Komisji  

(radne: Małgorzata Jarosz-Basztabin, Barbara Kamińska, Lilianna Łuczkiewicz, Izabela Król, 

Anna Tabisz).  

Listę obecności członkiń Komisji oraz obecnych osób załącza się do protokołu.   

Prezentację pn. „Prosty język w Urzędzie Miasta Opola oraz Miejskich Jednostkach 

Organizacyjnych – kierunki działań ” dołącza się do protokołu.      

 

  Porządek obrad, nad którym obradowała Komisja, był następujący: 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 2/2024 z posiedzenia Komisji doraźnej ds. Równości  

i Różnorodności w dniu 25 listopada 2024 r. 

2. Przyjęcie Sprawozdania Komisji doraźnej ds. Równości i Różnorodności z pierwszego 

roku działalności IX kadencji Rady Miasta Opola. 

3. Prezentacja harmonogramu działań poszczególnych podzespołów: 

a) ds. badania równości w jednostkach miejskich Opola; 

b) ds. Europejskiej Karty Równości; 

c) ds. „Certyfikatu Równości i Różnorodności Miasta Opola”; 

d) ds. prostego języka. 

4. Prezentacja założeń prostego języka w urzędzie. 

5. Sprawy różne. 

 

Do punktu 1. porządku posiedzenia:   

Komisja bez uwag przyjęła protokół nr 2/2024 Komisji doraźnej ds. Równości  

i Różnorodności z posiedzenia komisji w dniu 25 listopada 2024 r. w obecności 5 radnych. Za 

przyjęciem protokołu głosowały radne: Małgorzata Jarosz-Basztabin, Barbara Kamińska, 

Lilianna Łuczkiewicz, Izabela Król, Anna Tabisz.  
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Do punktu 2. porządku posiedzenia:   

Do Sprawozdania z pierwszego roku działalności Komisji doraźnej ds. Równości  

i Różnorodności IX kadencji Rady Miasta Opola uwag nie zgłoszono. 

Sprawozdanie przyjęto w obecności 5 członkiń Komisji. 

Za głosowały radne: Małgorzata Jarosz-Basztabin, Barbara Kamińska, Lilianna Łuczkiewicz, 

Izabela Król, Anna Tabisz. 

 

Do punktu 3. porządku posiedzenia:   

Poszczególne podzespoły przedstawiły pokrótce wstępne harmonogramy prac. Ponadto, 

wybrani zostali koordynatorzy nadzorujący prace w podzespołach: 

a) Zespół ds. badania równości w jednostkach miejskich Opola –

koordynatorka - Magdalena Piejko-Płonka; 

b) Zespół ds. Europejskiej Karty Równości – koordynatorka – Dorota 

Piechowicz-Witoń; 

c) Zespół ds. „Certyfikatu Równości i Różnorodności Miasta Opola” – 

koordynatorka Agnieszka Pawelczyk; 

d) Zespół ds. prostego języka – koordynator Mateusz Szpryngiel. 

Powyższe przyjęto przez aklamację. 

W dyskusji nad harmonogramem prac w poszczególnych podzespołach głos zabrały 

radne: Anna Tabisz, Barbara Kamińska, Małgorzata Jarosz-Basztabin, Lilianna Łuczkiewicz 

oraz Mateusz Szpryngiel naczelnik Biura ds. Dostępności Urzędu Miasta Opola, Dorota 

Piechowicz-Witoń naczelniczka Centrum Dialogu Obywatelskiego Urzędu Miasta Opola. 

 

Do punktu 4. porządku posiedzenia:   

Prezentacji pn. „Prosty język w Urzędzie Miasta Opola oraz Miejskich Jednostkach 

Organizacyjnych – kierunki działań” dokonał Mateusz Szpryngiel naczelnik Biura ds. 

Dostępności Urzędu Miasta Opola. 

W dyskusji głos zabrały radne: Anna Tabisz, Barbara Kamińska, Małgorzata Jarosz-Basztabin 

oraz Magdalena Kurowska przedstawicielka Laboratorium Zmiany, Alicja Gawinek 

przedstawicielka OCWiP, Katarzyna Mazur-Kulesza przedstawicielka Rady Kobiet, Marcin 

Deutschmann adiunkt Instytutu Językoznawstwa Uniwersytetu Opolskiego. 

 

Do punktu 5. porządku posiedzenia:   

Przewodnicząca Komisji radna Anna Tabisz poinformowała, iż kolejne posiedzenie 

zaplanowane jest na dzień 24 marca 2025 r.  
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Porządek obrad został wyczerpany.  

Przewodnicząca Komisji zamknęła posiedzenie.   

 

                                              Przewodnicząca Komisji doraźnej 

        ds. Równości i Różnorodności 

 

          Radna Anna Tabisz 

Protokołowała 
Beata Katra 
inspektor  w  Biurze  Rady Miasta  


